
 

  

[Français] 

Vous trouverez ci-après le lien et la section pertinente du site du Gouvernement du Québec concernant les 
demandes de renseignements pour les entreprises sur les services essentiels et comment demander la 
désignation: 

https://www.quebec.ca/sante/problemes-de-sante/a-z/coronavirus-2019/fermeture-endroits-publics-
commerces-services-covid19/#c48425 

 

Renseignements pour les entreprises sur les services essentiels 

Si l’activité de votre entreprise n'est pas répertoriée ci-dessous, mais que vous pensez qu'elle est essentielle, 
vous pouvez demander la désignation comme entreprise essentielle.  

Pour toutes questions, veuillez remplir ce formulaire en ligne et un agent d’information du gouvernement du 
Québec communiquera sous peu avec vous. 

[NOTE : UN LIEN VERS UN FORMULAIRE À REMPLIR EN LIGNE SE TROUVE SUR LA PAGE AU LIEN 
CI-DESSUS] 

 

[English] 

Below is the link and relevant section from the Government of Quebec website in respect of information on 
businesses and industries that are considered essential services and on how to request to be designated as 
an essential service 

https://www.quebec.ca/en/health/health-issues/a-z/2019-coronavirus/essential-services-commercial-activities-
covid19/ 

 

Information for businesses and essential services 

If your business conducts an activity that is not listed above, but you consider it essential, you can verify the 
designation as an essential business. 

If you have any questions, fill out this online form and an information officer of the Gouvernement du Québec 
will contact you shortly. 

[NOTE: A LINK IS AVAILABLE ON THE WEBSITE AT THE ADDRESS ABOVE TO ACCESS AN ONLINE 
FORM TO BE COMPLETED] 

 


